
 

Výbor TJ Slovan Pec pod Sněžkou 

Zápis č. 5/2024 

Datum: 6. června, 18:00 – osobní setkání 

Místo: Pec pod Sněžkou 

Přítomni: Blanka Sochorová, Petr Cink, Lenka Bartschová, Jan Karásek, Jan Neuman 

Program jednání: 

1. Zázemí k hřišti: 
o Po konzultaci s městem bylo rozhodnuto vybudovat zázemí (klubovnu 

s toaletou a umyvadlem) ke sportovnímu hřišti bez dotace. 

o Lanovka Sněžka nabídla TJ Slovan dar ve výši 1 milionu Kč, který by byl na 

vybudování zázemí ke sportovnímu hřišti využit 

o Je třeba připravit plán oslovení dalších sponzorů (ČEZ, firmy stavějící v Peci, 

Tlachač, atd.) a využití známostí a místních podnikatelů. 

o Výbor preferuje důkladnou projektovou přípravu a následnou realizaci stavby 

na jaře příštího roku. 

o Blanka zjistí, zda je nutné peníze vyčerpat letos a jak může pomoci Město Pec. 

o Členové výboru se pokusí zjistit možné dodavatele a ceny navrhovaného řešení 

stavby (kontejner/stavební buňka) 

2. Hala: 
o Blanka se zúčastňuje schůzek, příští týden prohlídka dvou hal. 

o Výbor požaduje, aby na všech schůzkách ohledně výstavby haly byl přítomen 

zástupce TJ. 

3. Sportovní den mládeže: 
o Kontakt od paní starostky přes Tréninkovou akademii Jana Váni. 

o Možnost uskutečnění Sportovního dne mládeže na našem hřišti ve školním 

roce 2024/25. 

o Potřeba zjistit další podrobnosti. Řeší Blanka 

4. Auto: 
o H. Karásek vyřídil smlouvu o prodeji Transportéru, po dovolené dokončí 

prodej. 

o U Fordu řešení přichycení střešního boxu. Starý box nepasuje, doporučujeme 

prodej. 

o Honza zapůjčil svůj střešní box, ve Fordu řeší uchycení. 

5. Hřiště: 
o Hřiště není posekáno, areál vypadá zanedbaně. 

o Rodiče nesplnili brigády ze zimy a neposekali areál. 

o Poděkování rodičům, kteří pomohli s opravou sítí a M. Davidovi za organizaci 

brigád. 

o Potřeba opravy terčů a úklidu měřící věže. 

6. Konzultace ohledně spolupráce s lyžařským vlekem v Javořáku: 
o Petr Cink informoval členy výboru o možné spolupráci s majiteli lyžařského 

vleku v Javořáku. 

o Diskuse o zachování a obnovení vleku pro tréninky Slovanu. 

o Možnost propůjčení vleku za 1 Kč ročně a pronájem chaloupky zvané Seník. 



o Vyjednávání dalších podmínek pronájmu a spolupráce s místními podnikateli a 

městem Pec. 

o Věc byla prozatím odložena, čekáme na další vývoj jednání majitelů s městem 

a Skiresortem. 

 

Zápis vypracoval Jan Neuman  

 


